
Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>
Data: 2019-09-05 09:31:54+02

Do: Klaudia Korduła-Krybus <rada.miasta@um.rybnik.pl>

Temat: 2019/174480 - Pytanie do Prezydenta (Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>) - Przebudowa i adaptacja pomieszczeń na
potrzeby utworzenia przedszkola i archiwum w Szkole Podstawowej nr 35

Sprawa: BR.0003.370.2019

Panie Prezydencie mam pytanie:
Na jakim etapie jest inwestycja w SP-35 przebudowa i adaptacja pomieszczeń na potrzeby utworzenia przedszkola i archiwum? 
 
                              Andrzej Wojaczek
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